



Risk Evolution...Be a part of it

L'évolution du risque, osez y prendre part

 **RIMS CANADA** CONFERENCE
OTTAWA | SEPTEMBER 11-14, 2023



A Risk Revolution is Happening in Ottawa

RIMS Canada Conference provides top plenary speakers, stimulating panel discussions and informative education sessions with risk management experts. You'll learn solutions to the everyday challenges you face as well as find products and tools that will help you do your job better and more efficiently. Through education and networking with exhibiting partners and other risk management professionals, you'll walk away with new resources and techniques to demonstrate risk management value for your organization.

As the largest educational event for Canadian risk professionals, RIMS Canada Conference gives you maximum return on investment. This is the risk management event you cannot afford to miss! Use this practical guide to help secure approval to attend.



Risk Evolution...Be a part of it L'évolution du risque, osez y prendre part

EVENT BASICS

As the premier event for the Canadian risk management community, RIMS Canada Conference is for anyone tasked with risk management responsibilities. Depending on past involvement, your approval process might require some background information.

- RIMS Canada Conference | September 11-14, 2023 | Ottawa
- 50+ educational sessions of all levels
- 1,000 industry professionals in attendance
- 40+ exhibitors and service providers
- Thought Leader Theatre featuring 20-minute presentations
- DE&I Coffee Chats

WHY SHOULD YOU ATTEND?

RIMS Canada Conference is the best destination to find proven strategies, so how do you demonstrate this to your organization's leadership? Be specific! Help them understand how the next-level networking and exceptional education will benefit your specific organization by saving money and solving challenges. Here are sample questions based on previous attendee feedback and drafted sample responses to get you started.

SAMPLE QUESTIONS	JUSTIFICATION FOR ATTENDING
How will you apply what you learn to your current role?	<p>With over 50 sessions of all levels presented by globally recognized risk experts, there is no shortage of practical, immediately implementable information at RIMS Canada Conference. Knowing that {company name} is looking to {save money/solve a challenge}, I am eager to attend the following sessions to help address these needs:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Session Title 1 • Session Title 2 • Session Title 3 <p>* See the conference schedule at https://www.rimscanadainformation.ca/rims-canada-2023/Sessions to add session titles that apply to your job function.</p>
Who will you meet?	I'll meet business visionaries, world-class speakers and risk management practitioners from across Canada and those that do business in Canada. Not only am I looking forward to hearing from international leaders, but I'm also excited to connect with fellow {job title}'s to discuss techniques, hear what has worked for them, and share solutions.
Will you have the chance to source solutions and meet new vendors?	<p>This year's sold-out Exhibit Hall has more than 40 suppliers and solution providers showcasing state-of-the-art technology, breakthrough solutions and innovative resources. I think that meeting face-to-face with the following vendors would be beneficial to {company name}:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Exhibitor 1 • Exhibitor 2 • Exhibitor 3
How will this event help us do business internationally or mitigate supply chain issues?	Since attendees come from all over Canada, there is no better place to meet directly with colleagues that understand best practices in Canada. During those conversations, I'll also have a chance to address supply chain issues and how to effectively navigate lingering issues.



THE BIG Q: HOW MUCH WILL IT COST?

With discounted travel and advance registration rates, there are resources available to make RIMS Canada Conference affordable. Ottawa, the Canadian capitol, is easy to get to via trains and airplanes. If you're asked to demonstrate cost-to-value while seeking approval, the chart below will help detail your fees. Also, don't forget to highlight how advanced planning will save money – such as arranging dinner meetings with suppliers or taking advantage of the advance registration rates.

COSTS

ITEM	ACTUAL COST	DETAILS
Conference Registration		
Lodging		
Transportation		
Special Events <i>(if not included in registration)</i>		
Food Per Diem		
Subtotal		
Total number of employees attending		
GRAND TOTAL		



SET YOUR EVENT GOALS

Has your organization been looking for new solutions providers? Are you seeking professional development to advance your career?

Regardless of what you're hoping to gain, explaining how RIMS Canada Conference will help you cross the finish line is critical to securing approval to attend. Your goals should be specific to your business needs and clearly demonstrate what benefits you will bring back to your organization. Examples may include:

- Bringing Your Organization's Risk Culture to the Next Level
- Managing the Evolving Cyber Risk Landscape: Emerging Trends, Security Measures, and Insurance Solutions
- Nature-Based Solutions to Build Resilience Against Climate-Related Risks
- Do You Want to Get the Deal Done? Obstacles and Opportunities in Contract Negotiation
- Building an Agile and Sustainable Business Model to Address Emerging Risks

VALUE

SESSIONS/EVENTS	KEY TAKEAWAY DESIRED	ESTIMATED VALUE AND/OR CONTRIBUTION TO COMPANY
Session 1:		
Session 2:		
Session 3:		
Session 4:		
Session 5:		
Event/Meeting 1:		
Event/Meeting 1:		
Event/Meeting 1:		
Other:		



SHARE WHAT YOU LEARNED

Upon returning to the office, commit to preparing a report that outlines the value of your attendance.

Reports often include:

- Overview of the goals you set before the event and how they were achieved.
- Summaries of particularly interesting sessions with key takeaways that can immediately be implemented in your organization.
- Recaps of vendor conversations including their offerings and how their solutions will positively impact your organization. Consider making recommendations for follow up meetings with specific vendors.
- Session handouts, publications, white papers or any other materials you collected onsite.

STAY CONNECTED

Keep in touch with the people you meet! Share your post-conference feedback or submitting a question to your peers via social media. RIMS members can also exchange ideas on *Engage*. Don't know how? Stop by RIMS booth #812 to learn how.



ABOUT RIMS

RIMS, *the risk management society*®, empowers risk professionals to make the world safer, more secure, and more sustainable. Through networking, professional development, certification, advocacy, and research, RIMS and its 80 chapters serves more than 200,000 risk practitioners and business leaders from over 75 countries. Founded in 1950, the Society publishes the award-winning Risk Management Magazine and produces RISKWORLD®, the largest annual gathering of global risk professionals. RIMS embraces diversity, equity and inclusion and welcomes all risk professionals to connect and learn, explore the online Risk Knowledge library, tune into the RIMScast podcast series, and engage via social media. To learn more, visit www.RIMS.org.

Risk Evolution...Be a part of it L'évolution du risque, osez y prendre part

 RIMS CANADA CONFERENCE
OTTAWA | SEPTEMBER 11-14, 2023



Une Révolution Du Risque Se Produit À Ottawa

La conférence RIMS Canada propose des conférenciers pléniers de premier plan, des tables rondes stimulantes et des séances de formation informatives avec des experts en gestion des risques. Vous apprendrez des solutions aux défis quotidiens auxquels vous êtes confrontés et découvrirez des produits et des outils qui vous aideront à faire votre travail mieux et plus efficacement. Grâce à l'éducation et au réseautage avec des partenaires exposants et d'autres professionnels de la gestion des risques, vous repartirez avec de nouvelles ressources et techniques pour démontrer la valeur de la gestion des risques pour votre organisation.

En tant que plus grand événement éducatif pour les professionnels canadiens du risque, la conférence RIMS Canada vous offre un retour sur investissement maximal. C'est l'événement de gestion des risques que vous ne pouvez pas vous permettre de manquer ! Utilisez ce guide pratique pour vous aider à obtenir l'autorisation de participer.



Risk Evolution...Be a part of it

L'évolution du risque, osez y prendre part

LES BASES DE L'ÉVÉNEMENT

En tant que premier événement pour la communauté mondiale de la gestion des risques, la conférence RIMS Canada s'adresse à toute personne chargée de responsabilités en matière de gestion des risques. En fonction de votre implication passée, votre processus d'approbation peut nécessiter des informations générales.

- Conférence RIMS Canada | 11-14 septembre 2023 | Ottawa
- Plus de 50 sessions éducatives de tous niveaux
- 1 000 professionnels de l'industrie présents
- 40+ exposants et prestataires de services
- Théâtre des leaders d'opinion proposant des présentations de 20 minutes
- Discussions de café DE&I

POURQUOI DEVRIEZ-VOUS PARTICIPER?

La conférence RIMS Canada est la meilleure destination pour trouver des stratégies éprouvées, alors comment le démontrer à la direction de votre organisation ? Être spécifique! Aidez-les à comprendre comment le réseautage de niveau supérieur et l'éducation exceptionnelle bénéficieront à votre organisation spécifique en économisant de l'argent et en résolvant des défis. Voici des exemples de questions basés sur les commentaires des participants précédents et des exemples de réponses pour vous aider à démarrer.

EXEMPLES DE QUESTIONS	JUSTIFICATION DE LA PARTICIPATION
Comment appliquerez-vous ce que vous apprenez à votre rôle actuel?	<p>Avec plus de 50 sessions de tous niveaux présentées par des experts du risque reconnus mondialement, il ne manque pas d'informations pratiques et immédiatement applicables à la conférence RIMS Canada. Sachant que {nom de l'entreprise} cherche à {économiser de l'argent/résoudre un défi}, je suis impatient d'assister aux sessions suivantes pour aider à répondre à ces besoins:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Titre de la session 1 • Titre de la session 2 • Titre de la session 3 <p>* Consultez l'horaire de la conférence à https://www.rimscanadaconference.ca/rims-canada-2023/Sessionspour ajouter des titres de session qui s'appliquent à votre fonction.</p>
Qui allez-vous rencontrer?	<p>Vous rencontrerez des visionnaires des affaires, des conférenciers de classe mondiale et des praticiens de la gestion des risques de partout au Canada et ceux qui font des affaires au Canada. Non seulement j'ai hâte d'entendre des leaders internationaux, mais je suis également ravi de me connecter avec d'autres collègues de {job title} pour discuter des techniques, entendre ce qui a fonctionné pour eux et partager des solutions.</p>
Aurez-vous la chance de trouver des solutions et de rencontrer de nouveaux fournisseurs?	<p>Le hall d'exposition complet de cette année compte plus de 40 fournisseurs et fournisseurs de solutions présentant des technologies de pointe, des solutions révolutionnaires et des ressources innovantes. Je pense qu'une rencontre en personne avec les fournisseurs suivants serait bénéfique pour {nom de l'entreprise}:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Exposant 1 • Exposant 2 • Exposant 3
Comment cet événement nous aidera-t-il à faire des affaires à l'international ou à atténuer les problèmes de chaîne d'approvisionnement?	<p>Puisque les participants viennent de partout au Canada, il n'y a pas de meilleur endroit pour rencontrer directement des collègues qui comprennent les meilleures pratiques au Canada. Au cours de ces conversations, vous aurez également l'occasion d'aborder les problèmes de la chaîne d'approvisionnement et de résoudre efficacement les problèmes persistants.</p>



LA GRANDE Q : COMBIEN CELA COÛTERA-T-IL ?

Avec des tarifs de voyage et d'inscription à l'avance réduits, il existe des ressources disponibles pour rendre la conférence RIMS Canada abordable. Ottawa, la capitale canadienne, est facilement accessible en train et en avion. Si vous êtes invité à démontrer le rapport coût-valeur lors de la demande d'approbation, le tableau ci-dessous vous aidera à détailler vos frais. N'oubliez pas non plus de souligner à quel point une planification avancée vous fera économiser de l'argent, par exemple en organisant des dîners-rencontres avec des fournisseurs ou en profitant des tarifs d'inscription à l'avance.

FRAIS

ARTICLE	PRIX ACTUEL	DÉTAILS
Inscription à la conférence		
Hébergement		
Vol/Train		
Événements spéciaux <i>(si non inclus dans l'inscription)</i>		
Nourriture per diem		
Subtotal		
Total number of employees attending		
GRAND TOTAL		



DÉFINISSEZ VOS OBJECTIFS D'ÉVÉNEMENT

Votre organisation a-t-elle recherché de nouveaux fournisseurs de solutions ? Vous êtes à la recherche d'un perfectionnement professionnel pour faire avancer votre carrière? Votre organisation met-elle en œuvre des initiatives ESG?

Indépendamment de ce que vous espérez gagner, il est essentiel d'expliquer comment la conférence RIMS Canada vous aidera à franchir la ligne d'arrivée pour obtenir l'autorisation d'y assister. Vos objectifs doivent être spécifiques aux besoins de votre entreprise et démontrer clairement les avantages que vous rapporterez à votre organisation. Les exemples peuvent inclure:

- Faire passer la culture du risque de votre organisation au niveau supérieur
- Gérer l'évolution du paysage des cyberrisques : tendances émergentes, mesures de sécurité et solutions d'assurance
- Solutions basées sur la nature pour renforcer la résilience face aux risques liés au climat
- Voulez-vous conclure l'affaire ? Obstacles et opportunités dans la négociation de contrats
- Construire un modèle commercial agile et durable pour faire face aux risques émergents

VALEUR

SÉANCES/ÉVÉNEMENTS	CLÉ À EMPORTER SOUHAITÉE	VALEUR ESTIMÉE ET/OU CONTRIBUTION À LA SOCIÉTÉ
Session 1:		
Session 2:		
Session 3:		
Session 4:		
Session 5:		
Événement / Réunion 1:		
Événement / Réunion 2:		
Événement / Réunion 3:		
Autre		



PARTAGEZ CE QUE VOUS AVEZ APPRIS

À votre retour au bureau, engagez-vous à préparer un rapport décrivant la valeur de votre présence. Les rapports incluent souvent:

- Aperçu des objectifs que vous vous êtes fixés avant l'événement et comment ils ont été atteints.
- Des résumés de sessions particulièrement intéressantes avec des points clés pouvant être immédiatement mis en œuvre dans votre organisation.
- Récapitulatifs des conversations des fournisseurs, y compris leurs offres et comment leurs solutions auront un impact positif sur votre organisation. Envisagez de faire des recommandations pour des réunions de suivi avec des fournisseurs spécifiques.
- Documents de session, publications, livres blancs ou tout autre matériel que vous avez collecté sur place.

RESTER CONNECTÉ

Restez en contact avec les personnes que vous rencontrez ! Partagez vos commentaires après la conférence ou soumettez une question à vos pairs via les médias sociaux. Les membres de RIMS peuvent également échanger des idées sur Engage. Vous ne savez pas comment ? Arrêtez-vous au stand RIMS #812 pour savoir comment.



À PROPOS DES JANTES

RIMS, la société de gestion des risques®, donne aux professionnels du risque les moyens de rendre le monde plus sûr, plus sécurisé et plus durable. Grâce au réseautage, au développement professionnel, à la certification, au plaidoyer et à la recherche, RIMS et ses 80 chapitres servent plus de 200 000 praticiens du risque et chefs d'entreprise de plus de 75 pays. Fondée en 1950, la Société publie le magazine primé Risk Management et produit RISKWORLD®, le plus grand rassemblement annuel de professionnels du risque mondial. RIMS embrasse la diversité, l'équité et l'inclusion et invite tous les professionnels du risque à se connecter et à apprendre, à explorer la bibliothèque en ligne de connaissances sur les risques, à écouter la série de podcasts RIMScast et à s'engager via LinkedIn, Twitter et Facebook. Pour en savoir plus, visitez www.RIMS.org.